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V tomto období si naša rodina pre-
chádza veľkou zmenou. Pribudol nám 
nový člen rodiny, narodil sa nám syn – 
Izmael. Keď som ho raz držal v náručí, 
prezeral som si túto malú bytosť, tie 
malé pršteky, pusinku či noštek, všetko 
bolo (a zatiaľ nejaký čas ešte aj bude) 
také malé. 
 

 
Foto: L. Slavkovská 

 

Myšlienky v mojej mysli prechádzali 
od toho, ako sa takýto človiečik vyvíjal 
v lone matky, aký je to zázrak, a že ho 
vlastne Boh utvoril odmalička. Podobne 
aj v Biblii to Boh povedal o rôznych ľu-
ďoch, že On je ten, ktorý tvorí človeka 
a má s ním plán už od počatia (Jer 1,5). 
Moje myšlienky sa posúvali ďalej: „Aký 
bude Izmaelov život? Má ho celý pred 
sebou. Je to nový začiatok, ktorý sa začal 
len prednedávnom. Čo všetko zažije? 
Kam bude chodiť do školy? Aké bude 
mať detstvo? Čo budú jeho sny? Nájde si 
priateľov? Čím všetkým si prejde?“ Môj 
tok myšlienok pokračoval ďalej: „Niekto 
z nás je v polovici svojej životnej cesty, 

Izmael na začiatku (aj keď dĺžku života 
plne nepoznáme).“ Premýšľal som ďalej 
a zišla mi na um veta, ktorú som počul 
a aj ja sám som ju už neraz povedal: 
„Keby sa dal čas vrátiť, ale s týmto rozu-
mom, čo mám.“ Niektoré veci v živote by 
si človek užil viac, iným by sa vyhol. Mať 
tak možnosť začať odznova. 

No potom som si uvedomil, že nemu-
sím svoj život začať znova fyzickým pô-
rodom. Kresťania majú tú vzácnu pred-
nosť, vďaka Kristovi, že Ježiš dáva člove-
ku každý deň príležitosť žiť nový život. Aj 
keď sme nezačali šťastne alebo najlepšie, 
môžeme dožiť pokojne s vedomím, že mi 
Ježiš všetko odpúšťa, všetky moje pre-
šľapy – ublížil som, povedal som niečo, 
čo by som chcel radšej prehltnúť, zradil 
som, nesprávne som sa rozhodol, proste 
prešľapy, na ktoré by bolo najlepšie za-
budnúť, no nedá sa, aj tie mi On odpúš-
ťa. Nemusí ma teda ani trápiť, čo som 
spravil, vlastne či nespravil. Nechopil 
som sa príležitostí, ktoré ma stretli, prí-
ležitostí, ktoré sa možno už nebudú 
opakovať a mám chuť povedať: „Je to 
premárnené.“ Vďaka Ježišovej obeti nie 
je nič stratené, áno, asi tu na tejto zemi 
budem musieť žiť život taký, aký ho 
mám, ale potom na novej zemi s Ježišom 
začnem úplne inak. Tento život, ktorý 
teraz žijem, nie je cieľom, ale je v sku-
točnosti príprava na skutočný, nebeský, 
večný „beh – život“ s Kristom. 



A čo dovtedy? Nemôžem začať úplne 
ako novorodenec, ale dnes, môžem 
začať znovu. Možno som včera zlyhal, 
ale dnes môžem začať znovu. Včerajšok 
nevrátim, ale dnes môžem urobiť zme-
nu. Možno to nebude veľká zmena, ale 
dnes môžem urobiť prvý krok. Ježiš nám 
i dnes dáva svoju otvorenú náruč, dáva 
novú príležitosť, preto dnešok môžem 
spraviť iným. „ ...ale denne sa vzájomne 
povzbudzujte, kým trvá to ,dnes‘, aby 
nikoho z vás nezatvrdilo mámenie hrie-
chu.“ (Žid 3,13) „Lebo tak miloval Bôh 
svet, že svojho jednorodeného Syna dal, 
aby nikto, kto verí v neho, nezahynul, 
ale mal večný život. Lebo neposlal Bôh 
na svet svojho Syna, aby súdil svet, ale 
aby bol svet spasený skrze neho.“ (Ján 
3,16-17; Roh.) 

kazateľ Marek 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Poslala: Janka Nielsenová 

Božia cesta 
 

Najlepšia zo všetkých ciest je cesta Božia. 
Božia cesta, to je cesta kam patríme. 

Cesta do nebies a na novú zem, 
kde už nebude smrť, bolesť, slzy, trápenie. 

Pán Ježiš je cieľom cesty 
aj jedinou cestou do cieľa. 

Na tej ceste pomáhajme ľuďom, 
aby im v srdciach láska k Nemu zahorela. 

 
Je pre teba cesta domov ťažká? 
Tak prečo po nej kráčaš sám? 

Opri sa o Krista, neprehliadaj ruku, 
ktorú ti podáva. 

Verne a radostne nesme zvesť 
všetkým ľuďom. 

Zvesť o Božej láske, pravde, spáse, 
o Záchrancovi jedinom. 

Radujme sa, že naše mená 
sú zapísané v knihe života 
Spasiteľa Krista, Baránka. 
Pracujme na Božom diele, 
nech aj naši blízki a známi 

podiel na večnom živote dostanú! 
 

Spracovala: Emka Görgeiová 

Poslala: Evka Huťanová 



 

Čo sme zažili v zbore Revúca 
 

Muzičky 
Stretnutie detí, ktoré prichádzajú so 

svojimi scénkami, básničkami, hudob-
ným prednesom či výtvarnými dielami, 
aby chválili Pána, to všetko sa skrýva pod 
jednoduchým názvom „Muzička“. Tento 
rok sme boli s deťmi na všetkých troch 
Muzičkách. 

Prvou bola Muzička v Kežmarku, kto-
rá sa konala ešte začiatkom roka, kon-
krétne 10. 2. 2024 a niesla názov „Naro-
deninová párty“. 
 

 

 
 

Potom sme zavítali do Haliča, tu sme 
sa stretli 20. 4. 2024. Téma stretnutia 
bola „Krok za krokom“. 
 

 
 

Prispeli sme scénkou „o krokoch člo-
veka“, ktorý len súdil, odsudzoval, na-
miesto toho, aby ľudí miloval. 
 

 
 

Požehnaním boli aj slová Mareka Ne-
hybu, ktorý viedol detskú pobožnosť 
a hudbou nás sprevádzal Timotej s oc-
kom, súrodenci Dodo a Zuzka Joachímovi 
a bubeník Milan Valaštek. Zaznelo mno-
ho detských chvál na Božiu slávu. 
 

 
 

O niekoľko dní neskôr sme sa pobrali 
na západné Slovensko, presnejšie do 
Považskej Bystrice. V sobotu 4. 5. 2024 
sa konala ďalšia Muzička pod názvom 
„Pozvanie na kráľovskú svadbu“. 
 

 



 

Hlavnou myšlienkou bolo pozvanie 
nebeského Otca, ktorý volá všetkých, 
veľkých aj malých. Deti mohli prežiť po-
žehnaný čas od piatku do nedele. Sobota 
plná chvál končila slávnostným stolom 
pri „kráľovi“ a nedeľný čas bol plný hier 
i zábavy na „kráľovskom dvore“. 
 

 
 

Detské srdcia mohli byť o kúsok bliž-
šie k nebu a za to všetkým organizáto-
rom ďakujeme. 
 

Spoločné stretnutie 
Krása aprílových dní nám priniesla 

mnoho stretávaní. Boli to chvíľky, ktoré 
sme mohli prežiť s deťmi, s mládežou pri 
piatkových stretnutiach a najmä sobotný 
čas prežitý v našom spoločenstve. 

Vďaka Pánovi naše rady „rozkvitli“, 
keď k nám zavítal brat Mikuláš Pavlík aj 
s manželkou Alenkou. Pricestovali už 
v piatok a my sme mali možnosť ukázať 
im krásu Božej prírody v Muráni. Obrovi-
sko a Sysľovisko boli pre nich časom pre 
zastavenie a nabratie nových síl. Vo ve-
černom čase sme sa premiestnili do 
zboru, kde sme si spolu začali sobotu. 
 

 
 

Sobotná bohoslužba 13. 4. 2024 bola 
vedená Božím Duchom a pokojom. Naši 
hostia si našli čas na každého z nás, ne-
chýbali objatia, rozhovory a úsmevy. 
Sme vďační, že nás Náš Pán spája svojou 
láskou a milosťou. 
 
 
 
 
 
 



 

Stretnutie žien 
Ani v májových dňoch nechýbalo 

stretnutie žien, konalo sa 10. 5. 2024 
a hosťom bola Zuzanka Kozloková. Je to 
žena vzácna svojou láskavou povahou 
a zručnosťou. Prišla nám ukázať svoju 
prácu, povedať o svojom živote a aj nás 
povzbudiť. 
 

 
 

V jej prítomnosti sme sa cítili veľmi 
príjemne. Žienky sa opäť spojili, aby 
rozprávali svoje príbehy a chválili Pána. 
Odchádzali sme opäť naplnené Duchom 
lásky, pokoja a povzbudenia s túžbou 
modliť sa jedna za druhú. 
 

 
 

Biblický Pátrač 2024 
Tohtoročný Biblický Pátrač sa konal 

v Bánovciach nad Bebravou 19. 5. 2024. 
Miesto pre nás tak neznáme sa stalo 

miestom, kde si mladí ľudia mohli zme-
rať sily vo vedomostiach z Biblie, kon-
krétne sme študovali knihu Evanjelium 
podľa Lukáša. Tentokrát to bolo výni-
močné v tom, že deti nesedeli v radoch, 
ale mali možnosť putovať po krásnom 
parku a zastaviť sa na rôznych stanoviš-
tiach, kde im boli kladené otázky, ktoré 
mali vyskúšať ich vedomosti. 
 

 
 

Ocko Dodo, mamka Evka a super Es-
terka sa stali pomocníkmi na stanoviš-
tiach a prísnymi porotcami. Deti boli 
hodnotené podľa toho, do akej skupiny 
sa prihlásili „BORCI“ alebo „POHOĎÁCI“ 
Každý účastník si odniesol vzácnu knihu 
podľa svojho výberu, diplom a odznak, 
ktoré mu budú tento deň pripomínať. 
 

 
 

Sme vďační Pánovi za ľudí, ktorí vedú 
deti k tomu, aby s radosťou otvárali 
Božie slovo a tak poznávali Pána Boha 
a Jeho vôľu. 



 

Stretnutie Pathfinderov 
Okrskové stretnutie Pathfinderov 

(detí a mládeže) sa konalo od 31. 5. do 2. 
6. 2024 vo Vavrišove. Téma stretnutia 
bola „Rýchlo preč“ – biblický príbeh 
z doby, kedy Izraeliti túžili rýchlo utiecť 
z Egyptskej zeme, sprevádzala deti počas 
celého víkendu. 
 

 
 

Piatkový večer bol časom hojnosti 
a oslavy, kde svoju vernosť k Ježišovi 
preukázali mládežníci, ktorí zložili „Path-
finderský sľúb“. Medzi nich patril aj Ti-
motej z nášho zboru.  
 

 
 

Deti pracovali v tímoch teda „kme-
ňoch“ pod spoločnou vlajkou. V sobotu 
si vyskúšali utrpenie v čase Mojžiša, 10 
rán i vyslobodenie spod nadvlády. Ne-
deľné ráno sa stalo pre nich putovné, 
kedy prostredníctvom mapy putovali 
v tímoch do zasľúbenej zeme. Víťazi 
získali „pustovný“ pohár. 
 

 
 

Všetci putovali za myšlienkou „rýchlo 
preč od hriechu – rýchlo k Ježišovi do 
bezpečia.“ 
 

 
 

Evka Huťanová 
 

Návšteva brata Kopilca 
V sobotu 18. 5. 2024 nás navštívil 

brat Jozef Kopilec, po dlhšom čase sme 
sa znovu mohli spoločne porozprávať 
a vypočuť si príbeh pre deti a kázanie. 

Sme stvorení pre spoločné chvíle a je 
dobre ich prežiť tak, aby to bolo Stvorite-
ľovi milé. 

Aj keď náš život nie je blahý, kázňou 
nás brat viedol k tomu, aby sme si budo-
vali vzťahy. 

Budovať vzťahy k ľudom okolo nás 
a k nášmu Pánovi, žiť tak, aby sme boli 
na Jeho príchod hotoví. 

Ku krátkej prosbe nás to privádza, to 
preto, že človek z tej vzťahovej cesty 
často schádza. 



 

Pane, silu žiť vzťahovo si od Vás pro-
síme, pretože vzťahy často svojím kona-
ním boríme. 

Amen 
 

Konferencia v Brne 
V sobotu 8. 6. 2024 sa konala sláv-

nostná konferenčná bohoslužba Česko-
Slovenskej únie a všetkých troch združe-
ní CASD. Niektorí bratia a sestry z nášho 
zboru sa toho zúčastnili a mali možnosť 
prežiť obzvlášť požehnané chvíle. 

Po pár rokoch zase sa stretla advent-
ná rodina v plnej kráse. 

Výstavisko v Brne nás uvítalo slovami 
Ježiša Krista – pokoj nám poprialo. 
 

 
 

„Pokoj vám“, tak znelo motto konfe-
rencie, slová pokoja znejú pre každého, 
kto na zemi žije. 

A tak sme tu spoločne boli ako jedna 
veľká rodina, známi aj neznámi, všetci tí, 
ktorých život sa s Bohom prelína. 

Bolo krásne vidieť, ako nás je veľa 
a koľko ľudí svoj život s Bohom zdieľa. 

Program pre deti, piesne, kázne, pre-
hodnotenie toho, ako nás Boh viedol, to 
na konferencii často znelo. 

Vďaka Pane, že tu môžeme pre Vás 
byť a Vy nás viete pre svoj zámer na 
tejto zemi použiť. 

Dajte nám silu Vás nesklamať a žiť 
tak, aby sme nás mohli na ďalšiu konfe-
renciu vo Vašom nebeskom kráľovstve 
privítať. 

Pokoj vám. 
 

 
 

Jubilant v zbore 
Brat Anton Sedlařík sa 11. 6. 2024 

z Božej milosti dožil 90 rokov. V sobotu 
22. 6. 2024 sme spolu s bratom poďako-
vali Bohu za to, že ho viedol a ochraňo-
val počas celého jeho života. Takéto 
životné jubileum je zázrakom a Bohu 
patrí vďaka za Jeho vedenie. 

Bratovi Antonovi prajeme všetko naj-
lepšie a pripájame slová Žalmu: „Vrúcne 
ťa milujem, Hospodin, moja sila! Hospo-
din je moja skala, moja pevnosť a môj 
vysloboditeľ; môj Boh je moje bralo, 
k nemu sa utiekam; môj štít, roh mojej 
spásy a môj hrad.“ (Ž 18,2-3) 
 

 
  Ján Mika 



 

Rozhovor s kazateľom Marekom Nehybom 
 

Brat kazateľ Marek Nehyba slúžil 
v zboroch Revúca a Rožňava vyše 2 ro-
kov. Bolo to je jeho prvé miesto, kde 
pôsobil ako neordinovaný kazateľ pod 

ordinovaným kazate-
ľom Rastislavom Laci-
kom. Nastal čas na 
zmenu a jeho služba 
v Božom diele bude 
pokračovať v zboroch 

martinského kazateľského regiónu – 
zbory Martin, Liptovský Mikuláš a Lip-
tovský Hrádok, pod ordinovaným kazate-
ľom Jozefom Plachým. 

Brat kazateľ Marek prežíva dynamic-
ké obdobie svojho života, keďže u nás 
začínal svoju kazateľskú službu, popri-
tom študuje na Adventistickom teologic-
kom inštitúte (ATI) a najnovšie sa jeho 
rodinka – manželka Lydka a dcérky Emily 
a Elisabeth, rozšírila o nového člena, 
narodil sa im synček Izmael. 

Prinášame rozhovor s naším kazate-
ľom Marekom o tom, ako vníma túto 
etapu svojho života a čo si odnáša zo 
služby v našich zboroch. 

 
1. Na čo si rád spomínaš zo života 

našich zborov, čo sme spolu prežili po-
čas tvojej kazateľskej služby? 

 
MN: Rád spomínam na spoločné 

chvíle, kde určite patria pohostenia. Čo 
som sa rozprával s niektorými ľuďmi, tak 
dnes pohostenia patria k raritám v na-
šich zboroch, ktoré ale kedysi boli bež-
nou súčasťou sobotných bohoslužieb. 
Tak ako aj v biblických dobách sa Ježiš 
stretával s ľuďmi pri jedle. Je to čas, kedy 
sa spája príjemné s užitočným. Posilne-

nie jedlom sprevádza posilnenie vzťa-
hov. Rád by som takéto niečo zažíval aj 
v nových zboroch, kam pôjdem. Tiež rád 
spomínam na rodinnú atmosféru. 

 
2. Čo ťa najviac ovplyvnilo alebo bo-

lo najväčším povzbudením počas tvojho 
pôsobenia u nás? 

 
MN: Tak v Revúcej a Rožňave som 

začal kazateľskú službu. Môžem pove-
dať, že toto sú moje kazateľsko-rodné 
zbory, kde som sa so všetkým zoznamo-
val po prvýkrát, takže ma tu veľa vecí 
ovplyvnilo. No som vám vďačný, že ste 
mi dali možnosť učiť sa a rásť na tejto 
ceste kazateľskej služby, ale aj priestor 
na štúdium či rodinu. V týchto zboroch 
som prišiel s mnohými vecami prvýkrát 
do kontaktu ako kazateľ a prežil som aj 
ťažké momenty, z ktorých som sa z Božej 
milosti mohol niečo naučiť. A preto som 
rád, že častokrát som sa stretával s ús-
tretovosťou, toleranciou, pochopením, 
ale aj s trpezlivosťou. Som vďačný Bohu, 
že som začínal pravé v týchto zboroch. 
 

3. Čo by si poprial našim zborom do 
budúcnosti? 

 
MN: Prajem vám, aby ste si udržali 

spoločné sobotné stolovanie, aby to boli 
miesta, kde spolu s jedlom sa bude serví-
rovať stále viac Ježišovej lásky. Prajem 
vám otvorené a pevné vzťahy a aby ste si 
dokázali povedať všetko, niekedy aj 
pravdu v láske, ktorá nie je prijemná, no 
je potrebná pre zdravé vzťahy. Prajem 
vám, aby sa vaše vzťahy upevňovali viac 
a viac, nech sa diablovi nepodarí rozbiť 



 

ich nedôverou a neodpustením. A ak sú 
rozbité, nech vám dá Ježiš silu k náprave. 
Prajem vám, aby ste si s novým kazate-
ľom vytvorili ešte väčšie a pevnejšie puto 
ako so mnou a aby bol kazateľ Martin 
Homišin tým, ktorý bude presne odpo-
vedať na potreby zborov. Prajem vám, 
aby ste ako zbory prežívali radosť z Kris-
ta v stále viac nepokojnejšom svete 
a nech vaše svetlo – radosť žiari ľuďom 
naokolo. Ježiš nech vás žehná. 
 

Otázky kládol: Martin Slavkovský 
Odpovedal: Marek Nehyba 

 
Chceme sa poďakovať Pánu Bohu za 

brata kazateľa Mareka Nehybu. Ďakuje-
me za jeho službu v našich zboroch, 
najmä za povzbudivé a inšpiratívne ká-
zania. Na novom mieste prajeme Mare-
kovi aj celej jeho rodinke, aby ich Pán 
viedol a ochraňoval, aby tak rástli vo 
viere a láske. 
 

 
 

Do nášho regiónu nastúpi kazateľ 
Martin Homišin, ktorého by sme pred-
stavili v budúcom čísle Majáka. 
 

Martin Slavkovský 
 

Deti (zamyslenie) 
Buďme ako deti, povedal aj Pán Ježiš, 

myslel najmä ich detinskosť pre vieru. 
Deti vedia, že oco i mama sú ich istotou. 
Keď jeden z rodičov otvorí náruč, tak 

vedia, že je tam bezpečie a istota. Aj náš 
Boh nám otvára svoju náruč istoty, sme 
Jeho deťmi. Boh nás nesmierne miluje 
a dáva nám zreteľ na Božie slovo, aby 
sme Ho viac spoznali, keď sa zamýšľame 
nad tým, čo nám chce povedať a zároveň 
sme sa naučili viac Mu dôverovať. 

Tak ako fyzický otec má otvorenú ná-
ruč, keď sa dieťa vrhá do jeho náruče, 
tak je to aj s Bohom. Dieťa si musí byť 
isté, že otec sa neuhne a tú istotu získa 
tým, že s rodičom 
trávi veľa času. My 
máme niekedy pro-
blém dôverovať, že 
to, čo nám Boh opi-
suje v Jeho slove je skutočnosť. Môžeme 
tomu porozumieť len vtedy, keď upred-
nostníme Pána Boha pred inými vecami 
alebo oblasťami nášho života. Len tak 
spoznáme Boha Otca, Jeho Syna a Svä-
tého Ducha, ktorý je Tešiteľ a Radca. 

Deti túžia byť čo najviac so svojimi 
rodičmi, aby si mohli osvojiť veci po-
trebné pre ich život. Tak aj my si potre-
bujeme osvojiť veci – dary, ktoré nám 
sám Boh ponúka. Čím viac sa stáva pre 
nás dôležitejšie Božie slovo a Božia prí-
tomnosť, tým menej potrebujeme robiť 
či mať nepotrebné veci. Buďme ako deti, 
ktoré sa rady učia byť v blízkosti Toho, 
ktorý nám ponúka prijatie, nádej, lásku 
a vieru pre náš život tu na zemi. Pán Boh 
nie je nejaká „kompenzácia“, On je náš 
život, veď len skrze Neho sme tým, čím 
sme! Nech v nás rastie túžba byť v Božej 
prítomnosti, zažiť Pána Ježiša v sile, moci 
i sláve a predovšetkým, aby sme mali 
istotu pokoja, keď sa všetko rúca, ale 
Boh Otec bdie nad celým svetom a pre-
dovšetkým dáva pokoj svojim deťom! 
 Miroslav Vdoviak 



 

Čo je nové v zbore Rožňava 
 

Jubilantky v našom zbore 

V sobotu 25. 5. 2024 sme prežili 
krásne a požehnané chvíle pri Večeri 
Pánovej a zároveň sme poďakovali Pánu 
Bohu za to, že sa z Jeho milosti a lásky 
mohla naša sestra Rozália Rusnáková 
dožiť okrúhleho jubilea – 60 rokov. 
 

 
 

Pre našu milú sestru Róziku, ako ju 
všetci voláme, sme vybrali za náš zbor 
tieto slová Žalmu: „Očakávaj Hospodina! 
Buď silný! Nech je pevné tvoje srdce. 
Očakávaj Hospodina!“ (Ž 27,14) 

Ďalšie jubileum sme si pripomenuli 
v sobotu 15. 6. 2024, kedy naša sestra 
Alžbeta Hroncová, ktorú voláme aj Bo-
ženka, oslávila krásnych 80 rokov. Sestra 
používa svoje obdarovania od Pána Boha 
v službe nášmu zboru ako diakonka. 
 

 

Za zbor Rožňava pripájame krásne 
zasľúbenie z Božieho slova: „Buď verný 
až do smrti, a dám ti korunu života.“ 
(Zj 2,10b; Roh.) 
 

 
 

Našim milým jubilantkám chceme 
popriať veľa Božieho požehnania a tiež 
poďakovať Pánu Bohu, že nám ich dal, že 
môžme spolu tvoriť spoločenstvo Božích 
detí. Prajeme im, aby naďalej kráčali 
s Pánom Ježišom, mali Ho v srdci, aby ich 
skrze Ducha Svätého viedol a aby sme 
tak spoločne očakávali druhý príchod 
nášho Spasiteľa Ježiša Krista. 

 

Vysvätenie staršej zboru 
V krásnu júnovú sobotu 22. 6. 2024 

sa konalo vysvätenie staršej zboru Sylvii 
Gonosovej. V tejto súvislosti nás navštívil 
brat kazateľ Daniel Márföldi, ktorý aktu-
álne slúži ako tajomník CASD SZ. 
 
 
 

 



 

Sobotné chvíle nám spríjemnila reci-
tácia básne, hudobný prednes a spoloč-
ne spievané oslavné piesne. To pripravi-
lo naše uši, ale hlavne srdcia, na počutie 
Božieho slova. Kázaním nám poslúžil 
brat kazateľ Márföldi na text Žid 12,1-2a, 
v ktorom apoštol Pavel prirovnáva kres-
ťanský život k behu. Brat kazateľ zdôraz-
nil tému vytrvalosti, aby sme nepodľahli 
ustarostenosti, nemali tendenciu porov-
návať sa, ale upierali zrak na Ježiša. 

Nasledovalo samotné vysvätenie na-
šej sestry Sylvii Gonosovej, ktorá má 
dlhoročné skúsenosti z tejto služby, 
v našom zbore doposiaľ slúžila ako vedú-
ca zboru. 
 

 
 

Do ďalších dní prajeme sestre Sylvii 
Božie vedenie a vytrvalosť pri výkone jej 
náročnej ale zároveň aj krásnej a zmyslu-
plnej služobnosti. Odovzdávame ju do 
Božích rúk a pod Jeho ochranu a chceme 
jej byť aj nápomocní, aby sme tak spolu 
budovali Kristovo telo, Kristovu nevestu 
– Božiu cirkev. 
 

 
 

Na záver nechýbalo spoločné foto 
všetkých zúčastnených. Veríme, že aj tú-
to sobotu bolo oslávené Božie meno 
a Jeho majestát. 
 

Martin Slavkovský 
 

 
Poslala: Evka Huťanová 

 

Oznamy 
 

 
Poslal: Martin Slavkovský 



 

Program pobožností na 3. štvrťrok 2024 
 

Júl Revúca Rožňava 

6. 7. Joachím J. Gonosová S. 

13. 7. Huťanová E. Joachím J. 

20. 7. Zlatica M. Slavkovská L. 

27. 7. Joachím J. BT BT 

   

August Revúca Rožňava 

3. 8. Joachím J. Gonosová S. 

10. 8. Huťanová E. Nehyba J. 

17. 8. Nehyba J. Slavkovská L. 

24. 8. Nehyba M. Novota J. 

31. 8. Barna J. – online 

   

September Revúca Rožňava 

7. 9. Novota J. Nehyba M. VP 

14. 9. Joachím J. Gonosová S. 

21. 9. Spoločná bohoslužba Revúca – Krst 

28. 9. Nehyba M. VP Slavkovská L. 
 

VP – Večera Pánova, ZV – Zborové voľby, BT – Biblický týždeň 
 

Výber zo spoločného programu 
21. – 28. 7. Biblický týždeň SZ CASD – „Božie otázky“, Hotel Sorea Ľubovňa 
19. – 21. 9. Konferencia ASI-CS 2024, Strážovice 
28. 9. 100 rokov – výročie zboru Gerlachov, Gerlachov 

 

Zb
o

ry
 

Revúca Muránska cesta 34, 050 01 Revúca Kazateľ: Marek Nehyba 
mail: mnehyba@casd.sk 
mobil: 0918 419 726 Rožňava Jasná 13, 048 01 Rožňava 

 

 
 
 
 

Ak nie je uvedené inak, použitý je Slovenský ekumenický preklad Biblie. 
 

Spravodaj Cirkvi Adventistov s. d. v Revúcej a Rožňave 
Kontakt: spravodajmajak@yahoo.com 
Web: revuca.casd.sk a roznava.casd.sk 
Nepredajné, vychádza štvrťročne, náklad: 50 ks 
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